
Zápis z jednání Správní rady Nadačního fondu Gymnázia Tábor 

 

Dne: 17. 04. 2024 

Přítomni:  Ing. Mgr. Daniela Čechová, Bc. Miloslav Janda, Ing. Terezie Vondráčková Ph.D  

Omluveni: Mgr. Kateřina Rinkeová, Ing. Martina Síbrtová, PhDr. Kateřina Stibalová 

Schůzi vedla: Ing. Mgr. Daniela Čechová 

 

Ředitel školy RNDr. Petr Nývlt, Ph.D. přivítal přítomné členy Správní rady NF a Ing. Mgr. Daniela 

Čechová představila program schůze. 

1. Představení návrhů Studentského parlamentu na využití částky, kterou chce Nadační fond 

poskytnout ve prospěch školy a jejích žáků 

Při svém jednání dne 19. dubna 2023 se Správní rada NF rozhodla poskytnout částku ve výši cca 

150000,- Kč ve prospěch školy a jejích žáků. Ředitel školy poté jednal se Studentským parlamentem, 

který uspořádal mezi žáky školy anketu, jak by chtěli tyto peníze vynaložit. Z návrhů vzešlých z této 

ankety byly poté ředitelem školy a Studentským parlamentem vybrány návrhy finančně a technicky  

realizovatelné a následně uspořádal Studentský parlament další kolo ankety, ve kterém žáci školy 

seřadili tyto proveditelné návrhy podle priorit. S výsledky této ankety dnes Správní radu seznámili 

zástupci Studentského parlamentu Eliška Dlabová a Jakub Kremla (viz. příloha tohoto zápisu). Správní 

rada NF souhlasila s nákupem 5 nových gaučů do prostor bufetu školy (v ceně cca 30000,- Kč) a 

s nákupem florbalové brankářské výstroje (v ceně cca 10000,- Kč). Co se týče nákupu dámských 

hygienických potřeb a jejich poskytování na toaletách školy zdarma, došlo k dohodě s ředitelem školy, 

že do konce školního roku 2023/2024 se uskuteční pilotní projekt na 2 dámských toaletách (v přízemí 

a v 1. patře školy), pro který hygienické potřeby nakoupí škola z provozních prostředků a jejich 

rozmístění a doplňování budou mít na starosti dobrovolnice ze Studentského parlamentu. Na začátku 

školního roku 2024/2025 se tento pilotní projekt vyhodnotí a následně se Správní rada NF při svém 

podzimním jednání rozhodne, zda se projekt osvědčil a zda začne nakupovat dámské hygienické 

pomůcky z prostředků NF (odhadované náklady cca 15000,- Kč na školní rok).  

2. Informace o příspěvcích pro NF 

Nový model vybírání příspěvků ( platba pouze převodem, nově možnost platit pomocí QR kódu) se 

osvědčil, vybrala se přibližně stejná částka jako v předchozích letech. Správní rada se shodla, že v tomto 

modelu vybírání příspěvků bude pokračovat.  

3. Zřízení sociálního fondu 

Na minulém jednání Správní rady NF Mgr. Kateřina Rinkeová přednesla návrh zřídit v rámci NF sociální 

fond, tj. vyčlenit určitou částku na příspěvky pro sociálně znevýhodněné studenty, kteří by mohli žádat 

o příspěvek na činnosti vyplývající povinně z ŠVP (např. LVVZ, sportovní kurz, výměna v rámci 

bilingvního studia apod.). Správní rada se shodla na vyčlenění částky ve výši 30000,- Kč pro školní rok 

2024/2025 pro potřeby tohoto sociálního fondu. Příspěvek se bude poskytovat na základě odůvodněné 

žádosti studenta maximálně do výše 30% nákladů na akci až do vyčerpání alokované částky. Po roce si 

Správní rada fungování sociálního fondu vyhodnotí a rozhodne, zda bude pokračovat a upraví případně 

pravidla pro poskytování příspěvku.  

4. Proplácení jízdného na soutěže v plné výši 

Na minulém jednání Správní rady NF Mgr. Kateřina Rinkeová navrhla proplácet studentům, kteří 

reprezentují školu na různých soutěžích (vědomostních i sportovních), jízdné v plné výši. Stav účtu toto 



dovoluje. Správní rada se shodla, že od školního roku 2024/2025 začne proplácet studentům jízdné 

v plné výši a po roce fungování si proplácení vyhodnotí a rozhodne o dalším postupu dle počtu žádostí 

v průběhu školního roku a stavu na účtu NF.  

5. Příspěvek na expedice DofE 

Na minulém jednání Správní rady NF Mgr. Eva Kotrčková přednesla žádost o příspěvek NF na zahraniční 

expedice DofE. Teoreticky se mohou uskutečnit max. 2 zahraniční expedice ročně, reálně vzhledem 

k časovým možnostem a k personálním kapacitám zapojených vyučujících spíše 1. Do loňského roku 

bylo možné na tyto expedice čerpat pro žáky příspěvek z republikového centra DofE případně 

příspěvek od ČEZ. Obě tyto možnosti bohužel zanikly a místní cetrum DofE při GPdC se proto obrátilo 

s žádostí o příspěvek na NF. Správní rada NF se shodla na poskytování jednorázového příspěvku ve výši 

15000,- Kč na expedici zlaté úrovně (doba expedice minimálně 4 dny a 3 noci) a ve výši 10000,- Kč na 

expedici stříbrné úrovně (doba expedice minimálně 3 dny a 2 noci). Expedice bronzové úrovně, které 

probíhají výhradně na území ČR, si žáci budou tak jako doposud hradit v plné výši sami. Příspěvek NF 

má sloužit především na úhradu vyšších nákladů na dopravu do zahraničí případně vyšších nákladů na 

pobyt v zahraničních kempech.  

6. Nový revizor Správní rady NF 

Mgr. Jan Benda MBA se vzdal své funkce ve Správní radě NF Gymnázia Tábor na jednání dne 15. 11 

2023. Následně byli při třídních schůzkách osloveni zákonní zástupci žáků školy s cílem najít pro Správní 

radu NF nového revizora. Zájem projevila paní Mgr. Anna Kvasničková, maminka žákyně z tercie, která 

je jedinou kandidátkou z řad rodičů žáků na funkci revizora Správní rady Nadačního fondu Gymnázia 

Tábor.  Daniela Čechová zajistí provedení změn v Nadačním rejstříku u Krajského soudu v Českých 

Budějovicích. 

 

 

Zapsala:   Ing. Mgr. Daniela Čechová 

 

Příloha:  

Investice z nadačního fondu školy 
Odpovědi – Celkem 488 
 Nové gauče do bufetu, Menstruační hygienické potřeby zdarma – 188 (38,5 %) 

 Nové gauče do bufetu, brankářská florbalová výstroj, dámské hygienické potřeby 

zdarma – 119 
(24,4 %) 

 Nové gauče do bufetu, brankářská florbalová výstroj, zbytek do renovace prostor 

bufetu – 96 
(19,7 %) 

 Nové gauče do bufetu, investice do renovace bufetu – 85 (17,4 %) 

Z toho: 

 Nové gauče do bufetu – 488 

 Dámské hygienické/menstruační potřeby - 307 

 Brankářská florbalová výstroj – 215 

 Investice do renovace bufetu – 181 


